
Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, 

Zdrowia, Polityki Społecznej i Porządku Publicznego za rok 2020. 

Komisja w składzie: 

1. Anna Karolczak 

2. Kazimierz Wnuk 

3. Michał Gacka (do 14.12.2020r.) 

4. Michał Krzoska 

5. Jan Grabarski 

Członkowie komisji pracowali w oparciu o Plan Pracy zatwierdzony na sesji 

Rady Miejskiej w dniu 19 grudnia 2019 roku. W okresie sprawozdawczym   

obradowali łącznie 16 razy, spotkania odbywały się w trybie stacjonarnym 

i zdalnym.    

Członkowie komisji reprezentowali Radę Miejską na uroczystościach i 

obchodach tj.  

➢ XXVI Międzynarodowym Turnieju Piłki Nożnej im. Mariana Kensego      

w Paterku 

➢ w komisji konkursowej przy wyborze dyrektora MZK w Nakle               

nad Notecią 

➢ XX edycji Nakielskiej Halowej Lidze Piłki Nożnej  

➢ 100-leciu powrotu Nakła nad Notecią do macierzy  

➢ w pracach komisji ds. przyznawania nagród dla sportowców za wybitne 

osiągnięcia 

➢ spotkaniach z przedstawicielami władz powiatowych, wojewódzkich       

i centralnych RP 

➢ Święto Wojska Polskiego 

➢ w pracach komisji ds. przyznawania nagród Burmistrza z okazji Dnia 

Edukacji Narodowej  

➢  81 rocznicy Zbrodni Pomorskiej w Paterku 

➢  spotkaniach samorządów mieszkańców oraz sołectw  



 

 

Zapoznaliśmy się również z funkcjonowaniem Spółki Nakielski Sport z.o.o.       

oraz Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Nakle nad Notecią.        

Dokonaliśmy również przeglądu obiektów sportowych tj. basen, stadion miejski, 

orliki gdzie przedstawiono nam informacje z działalności sportowej na w\w 

obiektach. Członkowie komisji bardzo szczegółowo zapoznali się z Raportem       

o Stanie Oświaty za rok szkolny 2019/2020 przedstawiony przez ZOOR w Nakle. 

W związku z sytuacją epidemiologiczną w kraju, nie odbywały się w naszej 

gminie zorganizowane formy wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. Dlatego 

komisja nie miała możliwości zapoznania się ze sprawozdaniami z w/w form. 

Trwająca pandemia uniemożliwiła nam realizację zadań związanych                        

z funkcjonowaniem bibliotek i świetlic w gminnych szkołach.         

Plan pracy za rok 2020 komisja zrealizowała prawie w całości.                                                                                             

Pragniemy w tym miejscu i w tych okolicznościach podziękować Panom 

Burmistrzom, sekretarzowi, skarbnikowi, prezesom spółek, dyrektorom 

wydziałów i jednostek, kierownikom oraz pracownikom urzędu za merytoryczną i 

kompleksową współpracę.  

Praca naszej komisji w dobie pandemii przebiegała w sposób trudniejszy dla nas 

wszystkich. Mimo tej sytuacji pragnę serdecznie podziękować wszystkim 

członkom komisji za miła atmosferę pracy, wyrozumiałość, zaangażowanie oraz 

za sprostowanie tym trudnym wyzwaniom.  

 

                                                                                             W imieniu komisji 

                                                                                              Jan Grabarski 

 

 


